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CONCEPTVERSLAG van de 23e vergadering van de algemene vergadering (AV) op 
donderdag 8 december 2011 van 18.00 tot 20.00 uur in de congres- en 
vergaderaccomodatie ‘De Witte Vosch’, Oudegracht 46 te Utrecht 
 

Agenda- Onderwerp 
punt 

 
1. Opening 
 

De voorzitter opent de vergadering om 18.15 uur. De voorzitter meldt dat 
berichten van verhindering zijn ontvangen van de volgende leden van de 
Algemene Vergadering: mevrouw Doornenbal-van der Vlist (Utrecht), de heer De 
Kruijf (Utrecht), de heer Wanrooij (Gelderland), mevrouw Faber-van de Klashorst 
(Gelderland), de heer Van Eck (Gelderland), de heer Van Kesteren (Groningen), 
de heer Zwertbroek (Groningen), de heer Timmerman (Drenthe), de heer De 
Lange (Noord-Holland) en de heer Aardema (Fryslân).  De volgende leden van 
het bestuur zijn verhinderd: de heer Moorlag (Groningen), de heer Rietkerk 
(Overijssel), de heer Van Lunteren (Utrecht), mevrouw Sweet (Noord-Holland), 
de heer Van der Sande (Zuid-Holland), de heer Van Heukelom (Zeeland), de 
heer De Boer (Noord-Brabant). Ten slotte zijn de volgende adviseurs van het 
bestuur verhinderd: mevrouw Bijleveld-Schouten (cdK Overijssel), de heer Van 
den Berg (cdK Groningen), de heer Van de Donk (cdK Noord-Brabant), mevrouw 
Peijs (cdK Zeeland) en de heer Timmerman (provinciesecretaris Overijssel). 

 
a. Vaststelling agenda 
 

De voorzitter meldt dat de Brabantse afgevaardigden via het lid van het bestuur 
De Boer (Noord-Brabant) hebben verzocht om de rapporten van de commissie-
Meijdam (‘Evaluatie IPO’) en de commissie-Deetman (‘Transitie IPO’) ter 
bespreking te agenderen. De voorzitter stelt voor dit als punt 4a2 aan de agenda 
toe te voegen. De Algemene Vergadering stemt hiermee in. 

 
b. Verslag algemene vergadering d.d. 29 september 2011 

 
De heer Gruijthuijsen (Noord-Brabant) vraagt naar aanleiding van pagina 6 van 
het verslag aan het bestuur hoe is omgegaan met de moties over het IPO 
aangenomen door Provinciale Staten van Overijssel en Drenthe en de kritische 
passages over het IPO in de collegeprogramma’s van Noord-Holland en 
Flevoland. 
 
De voorzitter geeft aan dat het niet aan het IPO is om te reageren op de 
collegeprogramma’s van individuele provincies, maar dat inzake de aangenomen 
moties via de begroting en de besluitvorming van de transitie tegemoetgekomen 
is aan deze moties.  
 
Mevrouw Propstra (Zuid-Holland) wijst erop dat de delegatie uit Zuid-Holland 
door treinproblemen pas vanaf agendapunt 3c aanwezig kon zijn bij de 
vergadering van 29 september 2011. Zij verzoekt dit op te nemen in het verslag. 
 
De voorzitter zegt dit toe.  
 
Naar aanleiding van de bespreking van de sfeerimpressie vraagt de voorzitter 
aan de Algemene Vergadering of de sfeerimpressie op prijs wordt gesteld. 
 
Mevrouw Bakker (Drenthe) geeft aan dat zij bij de vorige vergadering had 
gevraagd om de sfeerimpressie en dat de impressie zeer op prijs is gesteld en 
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door haar is gebruikt om de leden van Provinciale Staten van Drenthe te 
informeren over de uitkomsten van de Algemene Vergadering. 
 
De voorzitter stelt hierop vast dat de sfeerimpressie een nuttig middel is en 
wordt doorgezet.  

 
Besluit 
 
De algemene vergadering stelt het verslag, de openbare besluitenlijst en de 
sfeerimpressie van de algemene vergadering van 29 september 2011 
ongewijzigd vast. 

 
c. Gelegenheid tot het stellen van vragen 

 
De heer Witteman (bestuur) geeft een toelichting op de uitkomsten van het 
bestuurlijk overleg over Jeugdzorg dat eerder op de dag met de 
staatssecretarissen Veldhuijzen Van Zanten en Teeven heeft plaats gevonden. 
Het rijk, IPO en VNG zijn overeengekomen om de transitie van de jeugdzorg via 
een ‘big bang’ tot stand te brengen. De overdracht vindt in één keer plaats op 1 
januari 2015. De datum is afhankelijk gemaakt van het wetgevingstraject. 
Tevens meldt de heer Witteman dat met staatssecretaris Teeven 
overeenstemming is bereikt over de tarieven voor jeugdbescherming en – 
reclassering. De overeenkomst behelst een afspraak voor twee jaar waarin de 
administratie van de bureaus Jeugdzorg op orde moet worden gebracht, waarna 
definitieve afspraken gemaakt kunnen worden. 
 
De heer Lebens (bestuur) geeft een toelichting op de nadere afspraken die op 7 
december jl. zijn gemaakt in overleg met minister Donner en staatssecretaris 
Bleker die als side-letter bij het onderhandelingsakkoord decentralisatie natuur 
wordt gevoegd (bijlage). De heer Lebens geeft aan dat het bestuur positief is 
over de gemaakte afspraken, omdat daarmee een flink deel van de 
onduidelijkheden in het akkoord worden weggenomen.  
 

2. Benoemingen 
 

a. Benoeming lid van het bestuur van de vereniging IPO 
 

Er zijn geen opmerkingen. 
 

Besluit 
 
De algemene vergadering stemt in met de benoeming van het door de provincie 
Limburg voorgedragen lid van het bestuur van de vereniging IPO, de heer 
N.M.J.G. Lebens.  

 
3. Bespreekpunten 
  

a. 1e voortgangsverslag IPO-Jaarplan 2011 
 

Er zijn geen opmerkingen.  
 

b. Stand van zaken Bestuursakkoord 
 

De voorzitter constateert dat de heer Lebens een stand van zaken heeft gegeven 
inzake het Deelakkoord Natuur. Wat betreft het Bestuursakkoord hebben 
Provinciale Staten van Fryslân, Groningen, Flevoland, Noord-Holland nog niet 
ingestemd met het Bestuursakkoord. Voor Flevoland hangt dit samen met het 
Deelakkoord Natuur en de relatie met de Oostvaarderswold. Via een brief van 
minister Donner aan het IPO wordt gepoogd om een aantal openstaande punten 
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voor de provincies Fryslân, Groningen en Noord-Holland te ondervangen. Voor 
Fryslân betreft dit bijvoorbeeld de Fryske Taal. De besprekingen over deze brief 
zitten in de laatste fase en de verwachting is dat de brief morgen verstuurd 
wordt.    

 
c. Overlegstelsel arbeidsvoorwaarden politieke ambtsdragers 

 
De secretaris geeft aan dat het verzoek inzake deelname aan het overlegstelsel 
geen pro forma-verzoek is. Tevens geeft de secretaris aan dat in het verleden 
voor hetzelfde onderwerp ook al eens een ad hoc-werkgroep bestaande uit leden 
van de Algemene Vergadering is ingesteld. Deze werkgroep bestaat inmiddels 
niet meer. Het overlegstelsel betreft alle politieke ambtsdragers maar omdat 
zowel Statenleden als gedeputeerden geen aparte vereniging kennen, in 
tegenstelling tot gemeenteraadsleden en wethouders, is het voorstel om, 
ondersteund door het IPO-bureau, via een werkgroep hier vorm aan te geven.  
 
Mevrouw Van der Kammen (Noord-Brabant) vraag op welke wijze de 
meningsvorming met de Algemene Vergadering wordt geborgd. 
 
De secretaris geeft aan dat de werkgroep regelmatig dient terug te koppelen met 
de leden van de Algemene vergadering. 

 
Mevrouw Propstra (Zuid-Holland) vraagt zich af waarom Gedeputeerde en 
Provinciale Staten niet in één keer worden betrokken. Tevens is zij van mening 
dat het hoofdonderwerp vooral de hoogte van de vergoeding is voor Statenleden. 
Hier is al jaren veel over te doen. 
 
De voorzitter geeft aan dat de vertegenwoordiging van Statenleden en 
gedeputeerden separaat verloopt. Tevens verwijst hij inzake de discussie over de 
hoogte van de vergoeding voor Statenleden naar de uitkomsten van de 
bespreking van de commissie-Dijkstal over een samenhangend loongebouw dat 
uiteindelijk niet is doorgevoerd. 
 
De heer Van Helvert (Limburg) vraagt zich hoe zinvol het is om aan een dergelijk 
overleg te participeren mede naar aanleiding van de ervaring met de wijze 
waarop de aanbevelingen van de commissie-Dijkstal zijn behandeld. 
 
De voorzitter gaat ervan uit dat minister Donner niet voor niets specifiek vraagt 
om een vertegenwoordiger namens Statenleden. 
 
De heer Gruijthuisen (Noord-Brabant) geeft aan dat hij kan instemmen met de 
instelling van de werkgroep, maar deze niet per se wil laten bestaan uit 
Statenleden. Deelname door een professionele onderhandelaar zou wat hem 
betreft ook mogelijk moeten zijn.  

 
Besluit 
 
De Algemene Vergadering besluit een werkgroep in te stellen die het gesprek 
over het toekomstige overlegstelsel over de arbeidsvoorwaarden en rechtspositie 
van politieke ambtsdragers gaat voorbereiden en uit haar midden een 
vertegenwoordiger aanwijst die namens de Statenleden deelneemt aan het 
overleg dat door het ministerie van BZK wordt georganiseerd over het 
overlegstelsel. De werkgroep bestaat uit de leden Buursink (Overijssel), 
Gruijthuijsen (Noord-Brabant), Cool (Noord-Holland) en het per 21 december te 
benoemen Staten- en AV-lid Rötscheid (Flevoland). De werkgroep wordt 
ondersteund door het IPO-bureau. De werkgroep wordt verzocht de Algemene 
Vergadering goed op de hoogte te houden van de stand van zaken en te 
betrekken bij de oordeelsvorming. 
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4. Beslispunten 
 

a. Voorbereiding IPO-Meerjarenagenda 2012-2015 / IPO-Jaarplan 2012 
 

De voorzitter geeft aan dat bij dit agendapunt de toekomst van de Algemene 
Vergadering buiten beschouwing wordt gelaten. Dit is geagendeerd onder 
agendapunt 4b. 
 
De heer Buursink (Overijssel) geeft aan dat hij het onderwerp Europa in de 
matrix mist en dat hij zich afvraagt waar het collectieve belang licht bij de 
Europese Structuurfondsen. Dit zou vooral landsdelig moeten worden opgepakt.  
 
Mevrouw Van der Kammen (Noord-Brabant) geeft aan dat ze de gevolgen voor 
de inhoudelijke keuzes wat het IPO wel en niet doet moeilijk te overzien vindt 
aangezien de begroting ontbreekt. Daarbij ontstaat voor haar het beeld dat een 
aantal inhoudelijke keuzes gemaakt zijn, terwijl het onderwerpen betreffen die 
alleen voor de individuele provincies gelden. Ten slotte vraagt mevrouw Van der 
Kammer aandacht voor ‘best practices’ op het gebied van toezicht en 
risicobeheersing. 
 
Mevrouw Hosman (Fryslân) is van mening dat de agenda kritisch moet worden 
bezien en vraagt zich af of de toelatingsprocedure wel goed is doorlopen. 
Mevrouw Hosman heeft het idee dat er nog onderwerpen op staan die niet ‘des 
IPO’s’ zouden moeten zijn.  
 
De heer Van Wieren (Flevoland) complimenteert het bestuur met het compact 
houden van de agenda en de beperking van het aantal gebieden waarop het IPO 
actief zal zijn. Hij wenst het bestuur succes met de uitwerking. Ten slotte geeft 
de heer Van Wieren aan dat Flevoland volgend jaar het lidmaatschap van het IPO 
evalueert naar aanleiding van de passage hierover in het collegeprogramma.  
 
Mevrouw Maeijer (Zuid-Holland) geeft aan blij te zijn met de gekozen insteek, 
maar bij lezing van de agenda het toch allemaal wel erg uitgebreid vindt. 
 
De voorzitter start met de beantwoording van de gestelde vragen en geeft inzake 
de Europese Structuurfondsen aan dat een onderwerp op de agenda in de loop 
van de tijd kan over kan gaan van de collectieve naar de landsdelige agenda. Het 
IPO opereert inzake het collectieve belang, met name inzake de regelgeving en 
het budget. 
 
De heer Buursink (Overijssel) is van mening dat het van belang is om via het 
Huis van de Nederlandse Provincies (HNP) één lijn af te spreken en zolang het 
belang collectief is deze collectief te behartigen. Dit moet wel goed uitgedacht 
worden. 
 
De voorzitter geeft aan dat in de loop van 2012 in het bestuur een strategische 
startnotitie over Europa wordt besproken. Deze wordt, zodra deze is vastgesteld 
door het bestuur, ter beschikking gesteld aan de leden van Provinciale Staten. 
Verwachting is dat dit ergens in de loop van april of mei 2012 zal zijn.  
 
Wat betreft de vraag of deze lijst niet te uitgebreid is, vraagt hij de Algemene 
Vergadering aan te geven welke onderwerpen op de agenda afgevoerd kunnen 
worden. 
 
Mevrouw Hosman (Fryslân) geeft aan dat dit wat haar betreft zou gelden voor de 
onderwerpen windenergie en Deltaprogramma.  
 
Mevrouw Klip-Martin (Drenthe) geeft aan dat windenergie juist ook in IPO-
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verband moet worden opgepakt met name inzake regelgeving en het overleg 
met de minister daarover. De uitwerking is echter aan de onderscheiden 
provincies.  
 
De voorzitter voegt hieraan toe dat in de bestuursvergadering die voorafgaand 
aan de Algemene Vergadering plaats vond het onderwerp windenergie is 
besproken en dat is geconstateerd dat via een dergelijk onderwerp de sturende 
rol van provincies inzake ruimtelijke ontwikkeling aan de orde is. Daarom is het 
een IPO-onderwerp. 
 
Mevrouw Hosman (Fryslân) verzoekt het bestuur om bij de uitwerking van de 
matrix in de IPO-Meerjarenagenda duidelijk aan te geven waar het collectieve 
belang eindigt en het individuele provinciale belang start. 
 
De voorzitter geeft naar aanleiding van de vraag van mevrouw Van der Kammen 
(Noord-Brabant) aan dat het bestuur in de vergadering voorafgaand aan de 
Algemene Vergadering de meerjarenbegroting 2012-2015 en de begroting voor 
2012 hebben vastgesteld. De begrotingen worden voorgelegd aan de Algemene 
Vergadering tijdens een nog te plannen extra bijeenkomst van de Algemene 
Vergadering in de loop van 2012. Het bestuur is van mening dat de voorliggende 
agenda binnen die begroting is te realiseren, maar beseft zich tegelijkertijd dat 
harde garanties niet te geven zijn. Indien de agenda leidt tot meer werk dan de 
voorziene formatie van het IPO wordt aan de provincies gevraagd om provinciale 
medewerkers te laten inspringen. 
 
De heer Cool (Noord-Holland) geeft aan dat Noord-Holland niet voornemens de 
stekker uit het IPO te trekken en dat hij staat voor deze smalle agenda. 

 
Ingelast agendapunt 4a2: ‘Rapporten commissie-Meijdam en commissie-
Deetman’ 
 

De voorzitter geeft aan dat het bestuur de aanbevelingen van de commissie-
Deetman heeft besproken en hoewel niet alle aanbevelingen zijn overgenomen 
het advies van de commissie-Deetman wel hebben geleid tot de transitie van het 
IPO: meer focus in de inhoudelijke agenda, vereenvoudiging van de bestuurlijke 
en ambtelijke adviesstructuur en een reductie van de kosten. Tevens is het 
nieuwe bestuur van mening dat niet moet worden teruggeblikt, maar juist naar 
de toekomst moet worden gekeken. Dit is tijdens de heidag van het bestuur 
medio september ook gebeurd en heeft geleid tot de besluitvorming over de 
transitie zoals deze ook is gecommuniceerd aan de Algemene Vergadering en 
Provinciale Staten. Een van de doelen daarbij is het gat te dichten tussen het IPO 
en de provinciehuizen onder andere door een grotere rol voor de 
provinciesecretarissen. Het bestuur heeft het volste vertrouwen in de uitkomst 
van het traject. 
 
Mevrouw Van der Kammen (Noord-Brabant) geeft aan dat de uitkomsten van 
beide commissies te prijzen is, maar het proces niet. De adviezen zijn te lang 
geheim gehouden voor de Algemene Vergadering en in het kader van 
transparantie zou dat niet moeten.  
 
De voorzitter geeft aan dat de Algemene Vergadering in oude samenstelling 
nauw betrokken is geweest bij de commissie-Meijdam, maar dat het advies van 
de commissie-Deetman eerder aan de AV ter beschikking had kunnen worden 
gesteld. 
 
De heer Buursink (Overijssel) geeft aan dat er ook sprake is van een eigen 
verantwoordelijkheid van leden van de Algemene Vergadering om met het 
bestuurslid uit de eigen provincie om tafel te gaan zitten. 
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Mevrouw Van der Kammen is van mening dat de informatievoorziening naar 
Statenleden beter zou kunnen en dat de besluitenlijsten van de vergaderingen 
van het bestuur ook ter beschikking van de Algemene Vergadering zouden 
moeten worden gesteld. Dit met name in het licht van de ‘governance’-rol van de 
Algemene Vergadering.  
 
De voorzitter geeft aan dat in het kader van de transitie van het IPO ook een 
werkgroep Informatiestromen is ingesteld die voorstellen moet doen om de 
informatiestromen tussen het IPO en de Provinciehuizen te verbeteren. De 
informatiestromen naar Provinciale Staten wordt hier ook bij betrokken. De 
voorzitter geeft aan geen voorstander te zijn van het verspreiden van de 
besluitenlijsten van de vergaderingen van het IPO-bestuur vanwege de 
gescheiden verantwoordelijkheden van bestuur en Algemene Vergadering. Dit 
gelijk het principe dat de notulen van de collegevergaderingen ook niet aan 
Statenleden worden verstrekt. 
 
De adjunct-secretaris voegt hieraan toe dat daags na vergaderingen van het 
bestuur een openbare besluitenlijst op de website van het IPO worden 
gepubliceerd. Op de website zijn de openbare besluitenlijsten van de 
vergaderingen van de afgelopen vier jaar terug te vinden. 

 
b. Varianten inrichting Algemene Vergadering 

 
De voorzitter geeft aan dat het voorstel, het zogenaamde ‘VNG-model’, voor de 
toekomstige inrichting van de Algemene Vergadering conform de uitkomsten van 
de Algemene Vergadering van 29 september jl. Tevens geeft de voorzitter aan 
dat de Zeeuwse afgevaardigden een amendement hebben ingediend op het 
voorstel om de Algemene Vergadering in het voorjaar schriftelijk af te doen. De 
voorzitter stelt voor om agendapunt 4c tevens bij dit agendapunt te betrekken.  
 
De heer Buursink (Overijssel) is akkoord met het voorstel van het bestuur, maar 
steunt het Zeeuwse amendement niet. Eenmaal per jaar bijeenkomst is wat 
betreft de heer Buursink te weinig.  
 
Mevrouw Van Galen (Groningen) geeft aan akkoord te zijn met het voorstel van 
het bestuur en het Zeeuwse amendement niet te steunen. Groningen is 
voornemens om vertegenwoordigers voor de gehele periode van de Algemene 
Vergadering te benoemen.  
 
De heer Cool (Noord-Holland) steunt het bestuursvoorstel en is niet akkoord met 
het amendement van Zeeland. Ook Noord-Holland zal vaste vertegenwoordigers 
voor de gehele periode aanwijzen. 
 
Mevrouw Propstra (Zuid-Holland) geeft aan dat de animo voor de IPO-Algemene 
Vergadering in Zuid-Holland laag is en vraagt zich af of er wel een relatie moet 
zijn tussen het IPO en Statenleden. De term ‘VNG-model’ leidt tot verwarring. 
Mevrouw Propstra steunt het amendement van Zeeland. Ten slotte is mevrouw 
Propstra van mening dat de ‘hoe’ en ‘wat’ vraag uit elkaar worden gehaald 
inzake de governance-rol van de Algemene Vergadering. De inhoud dient 
besproken te worden in de eigen provincie. Het organiseren van bijeenkomsten 
door het IPO moet bij uitzondering gebeuren en dan vooral gericht zijn op ‘best 
practices’.  
 
Mevrouw Roefs (Limburg) vraagt zich af wat er tegen het amendement van 
Zeeland is.  
 
Mevrouw Bakker (Drenthe) is het eens met de voorstellen, maar stelt wel voor 
om de wijzigingen over een tijd te evalueren. 
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De heer Gruijthuisen (Noord-Brabant) vindt de naam van het agendapunt wat 
misleidend. Er wordt slechts een variant voorgesteld. Daarbij mist hij een 
gedetailleerde uitwerking en voorstellen voor statutenwijziging. De heer 
Gruijthuijsen steunt het amendement van Zeeland niet en is van mening dat 
voor de Algemene Vergadering tijdens het Jaarcongres genoeg tijd wordt 
genomen en deze niet wordt afgeraffeld.  
 
De heer Hamelink (Zeeland) licht het amendement toe en geeft aan dat het 
agenderen van het jaarverslag en jaarrekening niet afdoende is om een 
Algemene Vergadering in het voorjaar te organiseren vandaar het amendement 
om deze bespreking schriftelijk af te doen.  
 
Mevrouw Hosman (Fryslân) steunt het amendement van Zeeland niet. Ook zal 
Fryslân in principe vertegenwoordigers voor de gehele periode van de Algemene 
Vergadering aanwijzen. Mede naar aanleiding van contact met de adjunct-
secretaris geeft mevrouw Hosman aan het wel op prijs te stellen dat het voorstel 
het makkelijker maakt om in voorkomende gevallen vervangende AV-leden af te 
vaardigen. Mevrouw Hosman is van mening dat themabijeenkomsten niet te lang 
moeten duren en bij uitzondering georganiseerd moeten worden aangezien in 
landsdelig en provinciaal verband al veel bijeenkomsten worden georganiseerd. 
 
De heer Van Wieren (Flevoland) steunt het voorstel van het bestuur, maar geeft 
aan dat Flevoland de vertegenwoordigers voor de gehele periode van de 
Algemene Vergadering zal aanwijzen. De combinatie met het Jaarcongres wordt 
op prijs gesteld. Het Zeeuwse amendement kan op de steun van de helft van de 
Flevolandse delegatie rekenen. Indien het op stemming aankomt, zullen de 
stemmen van Flevoland worden verdeeld.  
 
De heer Peters (Utrecht) geeft aan dat Utrecht voor de gehele periode van de 
Algemene vergadering vaste vertegenwoordigers zal aanwijzen. De koppeling 
met het Jaarcongres wordt op prijs gesteld.  
 
De voorzitter geeft inzake het Zeeuwse amendement aan dat het bestuur geen 
principiële bezwaren ertegen heeft, maar dat het wel een vreemde figuur betreft. 
Het bestuur ontraadt daarom het amendement. Het bestuur zal zorg dragen voor 
een statutair ruime regeling om te zorgen voor maximale flexibiliteit en het 
leveren van maatwerk.  
 
De heer Van Wieren (Flevoland) geeft aan dat hij de excursies tijdens het IPO-
Jaarcongres zeer waardeert en het zonde zou vinden wanneer deze niet meer 
plaats vinden. De heer Van Wieren is van mening dat tijdens deze excursies ook 
waardevolle uitwisselingen van ervaringen plaats vindt. 
 
De voorzitter is blij te horen dat de excursies de heer Van Wieren bevallen, maar 
constateert wel dat de realiteit helaas anders is. De excursies kennen relatief 
weinig deelnemers zoals ook blijkt uit de gehouden enquête. 
 
Mevrouw Propstra (Zuid-Holland) en de heer Van der Vinne (Overijssel) vragen 
of het mogelijk is dat voor leden van Provinciale Staten een intranet mogelijk 
wordt gemaakt via de website van het IPO. Dit om ‘best practices’ uit te 
wisselen, maar ook toegang te krijgen tot relevante documenten. 
 
De voorzitter zegt toe dat naar deze mogelijkheid gekeken wordt. 
 
De voorzitter constateert dat de Algemene Vergadering het voorstel inzake de 
toekomstige inrichting voor de Algemene Vergadering steunt. Op grond van de 
gedachtewisseling constateert de voorzitter tevens dat een strikte scheiding 
tussen de ‘governance’-taak die door de Algemene Vergadering wordt 
uitgeoefend en de beleidsinhoudelijke controle die in het samenspel tussen 
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Provinciale Staten en het IPO-bestuurslid in de eigen provincie plaats vindt, 
gesteund wordt. Tevens constateert de voorzitter dat in beginsel bij het 
organiseren van bijeenkomsten door het IPO terughoudendheid moet zijn 
geboden. Voor de voorjaarsbijeenkomst van de Algemene Vergadering wordt een 
koppeling gemaakt met een inhoudelijk interessant bestuurlijk thema dat 
overeenkomt met de ‘governance’-taak van de Algemene Vergadering. Ten slotte 
constateert de voorzitter dat er geen brede steun is voor het amendement van 
de Zeeuwse delegatie. De voorzitter gaat er vanuit dat Zeeland het amendement 
hiermee intrekt. 
 
De heer Hamelink (Zeeland) geeft aan dat hij het amendement aanhoudt om het 
bestuur uit te dagen om de voorjaarsbijeenkomst van de Algemene Vergadering 
te koppelen aan een inhoudelijk aantrekkelijke invulling. 
 
Besluit 
 
De Algemene Vergadering stemt in met voorstel, vastgesteld door het IPO-
bestuur op 10 november 2011, inzake de inrichting van de Algemene 
Vergadering. 

 
c. Relatie Provinciale Staten – IPO 

 
De voorzitter geeft aan dat dit agendapunt besproken is onder agendapunt 4b en 
dat het IPO naar aanleiding van de enquête en conform de voorgestelde 
vervolgacties zal handelen. De voorzitter geeft aan dat de beperkte 
tijdsbesteding van Statenleden als leidend uitgangspunt wordt gehanteerd. 
 
Besluit 
 
De Algemene Vergadering neemt kennis van de enquête gehouden onder leden 
van Provinciale Staten en stemt in met de voorgestelde vervolgacties. Tevens 
neemt de Algemene Vergadering kennis van de wijze waarop de leden van 
Provinciale Staten geïnformeerd worden over de uitkomsten van de enquête.   

 
d. Wijziging IPO-begroting 2011 

 
De voorzitter licht toe dat de voorgestelde wijzigingen in de IPO-begroting 2011 
alleen betrekking hebben op de kassiersfunctie van het IPO en daarmee 
administratief van aard zijn. De wijzigingen hebben geen betrekking op de 
kosten in de begroting voor 2011 voor het secretariaat van het IPO en daarmee 
ook niet op de door het bestuur vastgestelde bezuiniging van 15% op de IPO-
begroting voor 2011. 
 
Besluit 
 
De Algemene Vergadering keurt de wijziging in de IPO-begroting 2011 op grond 
van voorstellen tot wijziging van de kassiersfunctie ten behoeve van de 
interprovinciale (niet-IPO)activiteiten, zoals vastgesteld door het IPO-bestuur in 
de vergadering van 10 november 2011, goed. 

 
5. Planning data Algemene Vergadering 2011/2012 
 

Er zijn geen opmerkingen. 
 
6. Rondvraag 

 
Er zijn geen opmerkingen. 

 
7. Sluiting 
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De voorzitter sluit de vergadering om 19.50 uur. 


